
Zápisnica 
z riadneho zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava, konaného dňa 

16. októbra 2019 o 16:00 v priestoroch ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava 

___________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny (Príloha č. 1) 

Hostia: Mgr. Zuzana Endelová, riaditeľka školy 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Potvrdenie mandátu delegovanému členovi Rady školy za zriaďovateľa (po 

Michalovi Ištókovi) - Dagmar Miklošíkovej  

3. Správa ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a 

podmienkach v školskom roku 2018/2019 - časť ZŠ aj časť MŠ 

 

Priebeh zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie otvoril predseda Rady Školy Erik Herceg. Privítal prítomných a oboznámil ich 

s programom zasadnutia. Všetci prítomní s programom súhlasili.  

 

2. Potvrdenie mandátu 

Predseda RŠ privítal novú členku RŠ p. D. Miklošíkovú – nastúpila po vzdaní sa členstva p. M. 

Ištóka. 

 

UZNESENIE č. 21: Rady školy potvrdila mandát členovi Rady školy delegovanému za 

zriaďovateľa školy, Mgr. Dagmar Milkošíkovej. 

ZA: 9, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 

 

 

3. Správa ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach v školskom roku 2018/2019 - časť ZŠ aj časť MŠ 

Riaditeľka školy predniesla správu za školský rok 2018/2019, kde priblížila všetky dôležité 

informácie pre členov rady školy o MŠ aj ZŠ  napr. o prijatí všetkých žiakov deviateho ročníka 

na stredné školy a 3 žiakov z 5. triedy na 8-ročné gymnázium, informácie o prospechu a 

dochádzke žiakov, o výsledkoch externých meraní (T5, T9). Tiež oboznámila prítomných 

o vzdelávaní učiteľov. Škola mala v minulom školskom roku  133 žiakov. Škola sa zúčastnila 

aj množstva súťaží, olympiád, súťaží v speve, recitácii... Riaditeľka informovala o akciách 

v škole, tiež o technicko- materiálnom vybavení. Správa obsahuje analýzu silných a slabých 

stránok školy. 

 

 



UZNESENIE č. 22: 

Rada školy odporúča zriaďovateľovi obce Šintava schváliť Správu ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka 

o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v školskom roku 2018/2019. 

ZA: 9, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 

 

4. Iné 

Riaditeľka školy informovala prítomných členov RŠ o osadení smetných nádoby 

v areáli školy a o realizácii nových stojanov na bicykle a kolobežky pre žiakov a učiteľov školy. 

Tiež o nových lavičkách, ktoré budú osadené pred budovou školy. 

Na žiadosť riaditeľky školy boli vyčistené odkvapové zvody (v spolupráci s obecným 

úradom). 

Riaditeľka školy tiež informovala o rekonštrukcii striešky nad dverami ( školský dvor). 

Tiež informovala o multifunkčnom ihrisku a riešení prevádzkového poriadku – celé leto 

bolo ihrisko zatvorené, vstup žiakom bol zakázaný. Je potrebná rekonštrukcia ihriska. 

Členovia RŠ sa informovali o pridaní 1 vyučovacej hodiny na anglický jazyk pre žiakov 

1. ročníka. 

Predseda RŠ sa pýtal, ako je škola chránená v prípade drog – aký je postup, aby neboli 

ohrozené ostatné deti v škole. 

Členovia RŠ sa kladne vyjadrili k  O2 športovej akadémii, ku grantu,  ktorý sme si 

vybojovali, aj vďaka podpore rodičov v súťaži O2 Dobrá vec. Zároveň 24.10.2019 našim 

žiakom Matej Tóth prednesie krátku prednášku o jeho športovej ceste, jeho úspechoch a 

odpovie na otázky.  

Členovia RŠ sa tiež zaujímali o to, prečo deti z MŠ nevyužívajú areál, ktorý bol na jar 

aj pomocou rodičov zveľadený. Riaditeľka oboznámila, že o taký areál je potrebné starať sa, 

kosiť, vytrhávať burinu, nie vždy sa to stíha. 

 

Uvedené materiály sú k dispozícii na webovej stránke školy. 

 

Zasadnutie RŠ ukončil a prítomným poďakoval predseda Rady školy Bc. Erik Herceg. 

 

V Šintave: 16.10. 2019 

 

Zápisnicu napísala: Mgr. Silvia Kriváčková 

______________________ 

        podpis  

Skontroloval: Zlatka Slahučková 

 

Príloha č.1: Prezenčná listina 


